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širše okolice. Celotno popoldansko in večerno dogajanje je izzvenelo v nepozaben kulturni dogodek.
Podobnih si lahko le želimo. To je potrdila tudi skoraj polna dvorana Kulturnega dom.

Udeleženci so obiskali rojstno hišo
Louisa Adamiča. kjersoscpogovarja-
li 7. njegovimi tremi brati: Jožetom,
Francetom in Stanetom ler nečakom
Andrejem Kurentom. Simona Zorc je
interprelirala del Louisovega dela Vr-
nitev v rodni kraj, Avguštin Knafelj pa
je pripravil nekaj misli o njem.

Popoldnc so se prisotni avtorji v
Družbenem domu s člani žirije.
Petrom Božičem. Jakobom Miitlerjem
in Marjeto Glavan pogovarjali o
svojem ustvarjanju in svojih delih.
Poglejmo nekaj zanimivih utrinkov s
tega pogovora.

... Gričnika bi po mnenju žirije mo-
rali upoštevati pri pripravi posebnega
almanaha z deli s srečanja, čeprav ni
dobil posebnega priznanja. Njegove
pesmi izražajo nabitost mestnega"
življenja. Ima širok besedni zaklad,
uporablja veliko motivov in paralel.
Množico doživlja v gibanju.

Ivo Frbežar je o svoji poeziji poja-
snil, da je razdeljena v dva dela: v kla-
sični formi išče novo vsebino ali pa
skuša najti novo formo na znano
temo. Vsakopesem izcikla.poslanega
za območno srečanje, deli v dva dela: v
prvem se sprašuje, v drugem odgova-
rja. Skuša odkriti, kaj mu nek pojem
vse pomeni.

Simon Bučar v svoji pesmi Akva
išče spoznanje o življenju kot zavesti in
odnos med človekom in snovjo. Iz
njegovega doživljanja bi lahko še mar-
sikaj ustvaril. Pesnik se še išče: je še
mlad ustvarjalec.

Nckateri so predlagali, da bi lahko
objavili črtico Louisa Adamiča Cer-
kovnik, ki je izšla v Glasu naroda v
ZDA, pri nas paješe neznana. France
Adamič je srečanje occnil kot korak
naprej glede doživljanja kulture in kot
možnost za mlade, ki se prav gotovo
bližajo kulturnemu vrhu.

Vida Škrabarjeva je pojasnila, da
išče v pesmih stik z ljudmi in sabo v
istem trenutku. Pri iskanju resnice, ki
je vedno subjektivna. skuša biti pošte-
na. Z osebno resnico skuša priti do
sočloveka. Kritika pa ocenjuje, da zna
popolnoma znane stvari povedali na
nov. zanimiv način.

Ana Nuša Lavrih ima veliko planin-
skih motivov: gore so njena inspiraci-
ja. To so prav gotovo lepa doživetja,
ko se človek zmore srečati s čistimi
oblikami in s sabo. Ponekod so besede
v pesmi odveč. medtem pajena mno-
gih mestih zelo disciplinirana in kom-
pozicijsko zanimiva. Sama je dodala,
da «0 njene pesmi sad močnega čus-

tvenega doživljanja okolja. kjer je in ji
je najbližje.

Ob tem se je razvncla tudi burna
razprava o motivu smrti. ki ga po
mnenju Petra Božiča mladi nebismeli
preveč uporabljali. saj imajo še vse
premalo zreloslnih izkušenj.

Hudečkova dela še posebej iščejo
stik z naravo in njeno doživljanje.
Doživljanja izraža tako v poeziji kol v
prozi. »Glasba narave« bi lahko
poimenovali nekatere njegove motive.

Vida Hočevar je zelo mlada, a njene
pesmi so vezane na klasično obliko.
Ponjenih besedah sešelovi med prozo
in poezijo. Ukvarja se tudi z glasbo in
pravi, da ne mine dan. da ne bi česa
ustvarila. Nekatera njena dela so
sproščena. druga formalno urejena.

To so le izlrgane misli iz nekajurne-
ga pogovora. Sledila je razglasitev
rezultatov v Kulturnem domu (to
objavljamo posebej) in predstavitev
nagrajenih in pohvaljenili del, Pesmi
so recilirali Simona Zorc. Miha Javor-
nik in Samo Koler, na kitari pajih jc
spremljal Martin Strel. Program so z
glasbenimi točkami popestrili profe-
sor Marjan Sajovic z učenci glasbene
šole Grosuplje. Darjo Simončič. Majo
Kladnik in Tanjo Kosten.

V drugem delu so se s svojimi izbra-
nimi pesmimi občinstvu predslavili

' člani Literarnega kluba Grosuplje:
Dragica Novak. Ivo Frbežar, Mitja
Novljan. Marija Turk. Ana Groznik,
Ivo Brečič. Simon Bučar in Avguštin
Knalelj.

Ob zaključku je zbrane pozdravil ig-
ralec Maks Furjan. ki bo prihodnje
leto že dvajset let občan Grosupljega.
Bil je navdušen nad ustvarjanjem mla-
dih. V zaključku pa je pojasnii, da bi
ne smeli gledati na svet tako mračno, z
neko grozo v prihodnost, kar je čutiti v
večini pesmi, temveč bi morali biti bolj
veseli in optimistični.

V avli Kulturnega doma so odprli
tudi razstavo likovnih del grosupelj-
skih likovnikov. Literarnega večera so
se udeležili tudi predsednik skupščine
občine Janez Koščak, sekretar OK
SZDL Vinko Blatnik. sekretar OK
ZKS Vinko Eršte ter mnogi drugi
družbenopolitični in kulturni delavci
ter krajani. IVO BREČIČ


